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1. Opening - Toevoegen agendapunten & mededelingen 

Sara heeft vorige week de eerste vergadering van de GMR gehad. Ze is namens de GMR   

contactpersoon voor Olympia, Kievitsloop, en de Werft. Het is de bedoeling dat een GMR lid 

 ook een aantal MR vergaderingen bij woont. Deze vergadering zit ze dus ook als GMR lid. Ze 

 moet dat ook nog bij een aantal andere vergaderingen doen. 

 Standaard heeft ze iedere 4 weken een GMR vergadering (10x per jaar). 

Bij vragen kunnen we ook altijd bij de GMR terecht. Als het dus moet, dan kunnen we dit 

 doorgeven. 

 Voortaan iedere vergadering ook even een puntje GMR. Zie voor dit keer ook agendapunt 4. 

 

2. Notulen MR 2 - 2024-11-11 

 Bijlage: 2024-11-11 - Notulen MR 2 - 2024-11-11.docx 

Op 1 april staat er een nieuwe MR-GMR avond gepland. Dit is een vervolgcursus. 

 

Actie Sara: Deelt presentatie van de GMR met Willem-Jan zodat die het rond kan sturen. 

Actie WJ: WJ deelt het jaarverslag van 2023-2024 nogmaals met Michel en deelt de notulen 

 met Michel. Geeft ook aan dat hij secretaris is. 

  

3. Post IN / UIT 

Willem-Jan geeft aan dat hij nog geen reactie heeft gehad van INOS op zijn mail van vorig jaar 

 (ivm scholing van Jeroen). Heeft hier afgelopen week nogmaals voor gemaild. 

 

 Actie Sara: Deelt notulen van de GMR. 

 

4. GMR 

Aanmeldbeleid: 

Er komt een ander aanmeldbeleid. Dit omdat de ene school vol loopt en de andere krimpt en 

 mensen van de ene wijk naar de andere wijk gaat. Hiervoor worden pilots gehouden. 

Bij de ene manier wordt er elke maand opnieuw geloot. 

Bij de andere manier wordt er per half jaar gekeken. 

 

Verbeteren scholen: 

Er wordt gekeken naar een verbeterslag voor de schoolgebouwen. Ook voor het    

binnenklimaat. 

 

Samenwerking Kober: 

Er wordt gekeken naar aanpassing voor de scholen. 

 

Klachtenregeling: 

Voor het personeel van INOS is er nu een extern bureau voor klachten. 
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GMR 

De Avonturier in Effen werkt met ‘Fonk’: daarbij ga je iedere dag, weer of geen weer, naar 

 buiten. Kinderen uit Breda gaan daar ook heen. In de Burcht gaat de Avonturier een tweede 

 school opzetten in de andere school. Ook daar kunnen kinderen uit andere scholen naartoe. 

 

5. ALV met OR 

● Instemmen met begroting OR 2024-2025 

● Terugkoppeling uitgaven OR 2023-2024 

Helder waarom we nog geen begroting hadden. Vorig jaar heeft de OR niets met ons gedeeld 

 in die zin, maar heeft ons uitgenodigd op hun ALV. Op die manier konden we toch mee kijken 

 met de begroting. Kijken om dit voor volgend jaar weer te doen. 

 

Actie Sara: Vraagt bij GMR hoe het precies zit met instemming op de begroting en de   

uitgaven. 

 

6. Evaluatie VSO-TSO-BSO + nieuwe schooltijden 

Eigenlijk is het nog te vroeg om een evaluatie te houden. Als je die houdt, dan zou je iets met 

de uitslag moeten doen. 

Karen heeft niets gehoord van bestaande ouders. Wel van nieuwe ouders die het fijn vinden. 

Er zijn voor enkele kinderen bij de Inspectie van het Onderwijs aanvragen ingediend voor een 

afwijking van de onderwijstijd. Deze zijn toegekend op basis van individuele 

ondersteuningsbehoeften. 

Qua verdere terugkoppeling hoor je alleen af en toe op het plein dat 14:10 uur wel erg vroeg 

is. 

Wat betreft de opvang wordt door enkele ouders ervaren dat niet geheel aan de behoefte 

m.b.t. extra activiteiten wordt voldaan. 

Kober kan op dit moment de desbetreffende lokalen benutten voor individueel gebruik. De 

hal kunnen ze gezamenlijk met de Werft gebruiken. De Werft en Kober zien kansen om dit 

gezamenlijk gebruik te verbeteren. 

 

Actie Sara: Vraagt bij GMR of er vanuit de stichting een oudertevredenheidsonderzoek 

geregeld wordt. 

(Vorig OTO was 2022-2023, dus dit jaar wordt er een nieuwe verwacht (1x per 2 jaar volgens 

de schoolgids). 

 

7. Bespreken schoolondersteuningsprofiel 

Is vorige vergadering al besproken. 

 

8. Begroting De Werft 2025 
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Bijlage: 2025-01-15 - Begrotingsformulier 2025 06XI Werft.pdf 

Wordt ter informatie besproken. 

 

9. Evaluatie functioneren medezeggenschap 

Vraag is hoe wij controleren / borgen wat wij doen. 

Belangrijk is om open en transparant te delen. 

Afgelopen jaar is er goed gewerkt. Dit jaar is het voorzitterschap goed opgepakt. 

Het is wel een optie om nogmaals te delen dat de vergaderingen openbaar zijn. 

Mogelijk dat er aangegeven kan worden dat we 3 vergaderingen hebben gehad, waar we het 

ongeveer over hebben gehad, en wanneer de volgende ALV is. 

 

Actie Karen: Deelt voorbeeld bericht over Parro bericht vanuit de MR naar de ouders. 

Actie Sara: Maakt van bericht van Karen een nieuw Parro bericht voor bij ons. 

 

10. Rondvraag 

Sara deelt informatie uit de Notulen met Jeroen. 

 

Thijs vraagt waar de vrije dagen te vinden zijn (was nog niet geupdate op zijn Parro, maar is 

ook te vinden bij Praktische Informatie op de website van de Werft). 

 

Eugenie vraagt of wij namens de MR nog iets willen doen ivm het overlijden van Lotte. 

 

Actie Eugenie: Stuurt een kaartje namens de MR. 

 

Thijs vraagt of we Mieke dan ook een kaartje kunnen sturen. 

 

Actie Eugenie: Stuurt een kaartje namens de MR. 

 

11. Volgende vergadering: maandag 24 maart 2025 

 

 

 

 

 


